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Protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej wsi Przej,azdqwo 2 
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W czasie posiedzenia członkowie Rady Sołeckiej zwrócili uwagę głównie na tematy 

dotyczące trzech dróg gminnych. ""':~O~ •. ,;:,: o~o ,..JC!!: 

Droga ul. Wierzbowej - Rada Sołecka wnioskuje aby na całym odcinku drogi zostały 
postawione znaki informujące o dopuszczalnej maksymalnej masie całkowitej 
pojazdów, oraz znaki zatrzymywania i postoju. 
Na chwilę obecną realizowana jest duża inwestycja przy ul. Wierzbowej, część pasa 
drogowego jest zajmowana przez samochody inwestora co stwarza zagrożenie 
bezpieczeństwa dla pozostałych użytkowników drogi. Zgłaszamy potrzebę 
przeanalizowania przebudowy drogi ul. Wierzbowej do 6 m szerokości. Przy ul. 
Wierzbowej będą zlokalizowane już w niedalekiej przyszłości firmy do których dojazd 
będzie się odbywał dużymi samochodami. Na dzisiaj mamy już duży podmiot 
skupujący pszenicę i rzepak , budującą się nową firmę , za krótki czas budowa 
potężnego zespołu produkcyjno - magazynowego i jeżeli uwzględnimy rezerwy 
terenów gminnych - które to gmina chce sprzedać daje nam to za jakiś czas 
naprawdę duży ruch samochodów ciężarowych. Dlatego wnioskujemy już dzisiaj o 
podjęcie działań dotyczących poszerzenia drogi. 
Chcielibyśmy zaznaczyć ze droga ul. Wierzbowej stanowi jedyny dojazd do całego 
osiedla mieszkaniowego. 

Kolejny wniosek dotyczy spotkania z przedstawicielami Panattonii , Urzędu Gminy 
I naszej Rady Sołeckiej i Radnego po to żebyśmy mogli usłyszeć wyjaśnienia na 
temat planowanej organizacji ruchu na czas budowy Panattonii ale też ich 
późniejszego funkcjonowania. 

Następny temat dotyczy ul. Kasztanowej , zauważamy usterki które wymagają 
naprawy, chcielibyśmy aby odbył się przegląd całego pasa drogowego , uważamy że 
jeżeli jest jeszcze droga na gwarancji to wykonawca powinien usunąć usterki. 

Wnioskujemy tak jak w przypadku ul. Wierzbowej o postawienie znaków 
informujących o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdów. 

Trzeci temat dotyczy ul. Łąkowej Rada sołecka również wnioskuje o postawienie 
znaków informujących o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdów. 
Chcielibyśmy się dowiedzieć jaka jest realizowana budowa przy ul. Wierzbowej 
I jaki rodzaj działalności będzie tam prowadzony . 
Prosimy o przedstawienie dodatkowych informacji o nowych inwestycjach w naszej 
miejscowości. 
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